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  Rada Gminy Lubomino 

PROTOKÓŁ Nr XX/2020 

z XX Sesji Rady Gminy Lubomino 

 

z dnia 26 listopada 2020 roku 

 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

Lp. Nazwisko Imię Status 

 

1 Beczak Magdalena obecna 

 

2 Chyżyński 

 

Adam obecny 

3 Czaplicka 

 

Izabela obecna 

4 Grablewski 

 

Wiesław obecny 

5 Karpiński 

 

Józef obecny 

6 Krysik 

 

Dariusz obecny 

7 Lisowski 

 

Tomasz obecny (zdalnie) 

8 Łosiewicz 

 

Jarosław nieobecny 

9 Naguszewski 

 

Zdzisław obecny 

10 Perdian 

 

Andrzej obecny (zdalnie) 

11 Przybyszewski 

 

Damian obecny 

12 Sienkiewicz 

 

Stanisław nieobecny  

13 Stańczyk 

 

Zbigniew obecny 

14 Świtalski 

 

Robert obecny 

15 Wieczorek 

 

Adam obecny 

 

Obecni 13 

wszyscy 15 

procent 100 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

 



str. 2 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Pełny przebieg pkt 1 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 3:35 – 21:44) 

 

XX Sesja Rady Gminy Lubomino odbyła się w auli Zespołu Szkół w Lubominie. 

Początek posiedzenia o godz.: 1400 . 

Zakończenie posiedzenia o godz.: 1720. 
 

Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2  do nin. protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała otwarcia XX Sesji Rady Gminy 

Lubomino informując, że sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 2020 poz. 713 ) oraz § 39 ust.5 Statutu Gminy 

Lubomino stanowiącego załącznik do Uchwały nr XII/83/2019 Rady Gminy Lubomino z dnia 

28 listopada 2019 roku (Dz.Urz. Woj. Warm.-Maz., z 2020r. poz.37) . 
 

W oparciu o listę obecności radnych stwierdziła prawomocność obrad informując tym samym, 

iż w sesji uczestniczy 12 radnych w  tym 2 radnych zdalnie  ze względu na objęcie kwarantanną 
domową. 
 

Następnie w imieniu własnym oraz radnych przywitała Wójta Gminy Lubomino Pana Andrzeja 

Mazura, Skarbnik Gminy Panią Marię Wojtczak, Radcę Prawnego Panią Marzenę Sulikowską 
- Kołakowską oraz w imieniu własnym przywitała radnych. 
 

Z okazji obchodzonego nie dawno Dnia Pracownika Socjalnego podziękowała wszystkim 

pracownikom socjalnym za trud i prace w niecodziennych zwykle warunkach życząc 

wytrwałości, pracy w serdecznej atmosferze i satysfakcji w wykonywanych obowiązków. 
 

Został przedstawiony proponowany porządek obrad, który został przesłany radnym wraz z 

zawiadomieniem o zwołani u sesji. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2020 – 2030. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2020. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Św. Katarzyny Aleksandryjskiej w Lubominie. 

5. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy 

Gminy Lubomino z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej usunięcia progu 

zwalniającego umiejscowionego na drodze gminnej nr 116043N. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

9. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

10. Informacje w sprawach bieżących Rady Gminy Lubomino. 

11. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 

12. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy. 

13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lubomino w roku szkolnym 
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2019/2020 w tym o wynikach egzaminu ósmoklasistów. 

14. Zamknięcie obrad. 
 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad. 

 

Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącej Rady Izabeli Czaplickiej 

czy obowiązuje ją prawo, ma na myśli między innymi przesyłane radnym pisma ( do których 

jeszcze powróci)  na temat zachowań epidemicznych. Następnie wręczył Przewodniczącej 

Rady maseczkę ochronną z prośbą o jej założenie.   

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odpowiedziała, że wypowiedź radnego  nie dotyczy 

porządku obrad w związku z czym poprosiła, aby przejść do kolejnego punktu porządku obrad. 
 

W związku z niemożliwością kontynuowania sesji została ogłoszona 5 minutowa przerwa w 

obradach. ( czas: 9:40 – 21:44) 

 

W trakcie przerwy na sesję przybył Radny Zbigniew Stańczyk. 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady założyła przyłbice. 

 

Ad.2. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Lubomino na lata 2020 – 2030. 
Pełny przebieg pkt 2 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 21:44 – 38:25) 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów  
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za” i 1 głosie „przeciw”. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały w związku z czym Przewodnicząca Rady przystąpiła do 

odczytania projektu uchwały.  
 

Radny Adam Chyżyński zwrócił się z pytaniem do  Przewodniczącej Rady, którzy radni są na 

kwarantannie? Jeżeli ktoś jest na kwarantannie to inni nie mają prawa być na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odpowiedziała, że radnych objętych kwarantanną 
nie ma na sali obrad. Uczestniczą w sesji zdalnie. 

 

Radny Robert Świtalski zapytał Radcę Prawnego Panią Marzenę Sulikowską -Kołakowską 
czy rzeczy, które będą w dniu dzisiejszym odbywać się na sesji będą legalne? Nikt z radnych 

nie został poinformowany, iż jest możliwość brania udziału w sesji on-line. Może ktoś mógłby 

również z takiej możliwości skorzystać. Wnioskował, aby radni uczestniczący w sesji zdalnie 

zostali wyłączeni z obrad sesji, ponieważ nie mogą w niej brać udziału w związku z tym, że nie 

są w żaden sposób wyróżnieni prawnie tj. oni mogą a pozostali takiej wiedzy nie mieli. 

Jakie są podstawy prawne, żeby dwóch radnych brało udział w sesji on-line skoro sesja została 

zwołana w trybie zwyczajnym? Poprosił również o taką opinię na piśmie. 
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Radca Prawny Marzena Sulikowska – Kołakowska poinformowała, że przepisy ustawy 

antycovidowej z marca w art. 15 zzx pozwalają na organizowanie posiedzeń obrad wszystkich 

organów samorządu terytorialnego w trybie tak zwanej pracy zdalnej. Dzisiejsza sesja jest 

zwołana w trybie zwykłym jednak w sytuacji w jakiej znaleźli się dwaj radni, przebywający na 

kwarantannie i nie mogący jej opuścić należy przyjąć jako stan nadzwyczajny. W związku z 

tym  wystąpili ze stosownym wnioskiem do Przewodniczącej Rady o umożliwienie im udziału 

w sesji w trybie zdalnym tj. za pomocą łącza internetowego z możliwością głosowania. 

 

Radny Dariusz Krysik zapytał dlaczego nie było takiej informacji na siedem dniu przed sesją, 
pozostali radni też by z takiej możliwości skorzystali? 

 

Radca Prawny Marzena Sulikowska – Kołakowska wyjaśniła, że to nie jest taka sytuacja o 

jakiej mówi art 15zzx ustawy  z dnia 2 marca 2020 roku o szczególny rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz związanych nimi sytuacji kryzysowych, kiedy Pani Przewodnicząca swoim 

własnym zarządzeniem może podjąć obradowanie w formie zdalnej. Jest to indywidualna 

decyzja Pani Przewodniczącej, aby dwaj radni którzy są podejrzani albo ewentualnie mieli 

kontakt z osobami zarażonymi i przebywają w kwarantannie mogli brać udział w tej sesji.   

 

Radny Dariusz Krysik zwrócił się z pytaniem w jaki sposób i do kogo radni złożyli wnioski 

o udział w sesji zdalnie? 

 

Radca Prawny Marzena Sulikowska – Kołakowska wyjaśniła, że jak rozumie takie wnioski 

złożyli do Przewodniczącej Rady. Pani Przewodnicząca kieruje  pracą rady i jest władna w tym 

zakresie przyjąć i rozpatrzeć wniosek. 

 

Radny Adam Chyżyński zapytał w jaki sposób będzie można zweryfikować jak radni 

uczestniczący w sesji w trybie on-line głosują? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że radni są widoczni na monitorze i będzie ich 

słychać. 
 

Radny Robert Świtalski stwierdził, że w czasach dzisiejszej techniki na monitorze można 

widzieć kogoś a będzie to ktoś zupełnie inny. 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur obrócił monitor komputera znajdujący się na stole prezydialnym 

Pani Przewodniczącej do wglądu pozostałym radnym, aby mogli zidentyfikować 2 radnych tj. 

Radnego Tomasza Lisowskiego i Radnego Andrzeja Perdiana, którzy będą uczestniczyć w sesji 

zdalnie. 

 

Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego czy wszyscy radni powinni 

być równo traktowani i mieć jednakową informację od Pani, która zwołała sesję że taka 

możliwość istnieje? Radni takiej informacji nie dostali i być może byliby teraz w większej 

grupie. 
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Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zabierając głos poinformowała, że takie informacje 

znajdują się w ustawach i świadczy to jedynie o nieznajomości przepisów przez radnych. 

 

Radny Robert Świtalski zapytał dlaczego Radca Prawny Pani Marzena Sulikowska – 

Kołakowska powołuje się na ustawy, które tej sytuacji nie dotyczą. Dodał, że nie widzi 

możliwości, aby sesja odbyła się z udziałem tych dwóch radnych. Chciałby, aby jasno Pani 

Radczyni wyraziła swoje zdanie w tym temacie, które chce mieć również na  piśmie. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że radny musi złożyć wniosek na 

piśmie jeśli chce na piśmie odpowiedź.   
 

Radny Robert Świtalski powiedział, że niczego na piśmie nie będzie składał do Pani 

Przewodniczącej, ponieważ jest to nagrane. 

 

Radca Prawny Marzena Sulikowska – Kołakowska ponownie poinformowała, że nie jest to 

sesja zwołana w trybie zdalnym i powinna się odbyć na tym terenie. Nie jest to kwestia 

„widzimisię” radnych, że mogą lub nie skorzystać z tej możliwości. Jest to sesja nadzwyczajna 

kiedy dwóch radnych zostało wykluczonych z możliwości kontaktowania się ze światem 

zewnętrznym w inny sposób niż systemy elektroniczne. W związku z tym Pani Przewodnicząca 

w tej nadzwyczajnej sytuacji pozwoliła im na uczestnictwo w głosowaniach w tym trybie. 

Zarzuty, że każdy z Panów i Pań mógłby też uczestniczyć w trybie zdalnym w sesji nie mają 
tutaj zastosowania. Jeśli radny będzie na kwarantannie i zgłosi wniosek, że z uwagi na stan 

kwarantanny, którym został objęty chciałby uczestniczyć w sesji to Pani Przewodnicząca 

niewątpliwie też wyrazi na to zgodę. 
 

Radny Dariusz Krysik zaproponował przełożyć obrady sesji, aby móc umożliwić pozostałym 

nieobecnym radnym, złożenie wniosku i uczestniczenie w sesji on-line. 

 

Radny Adam Chyżyński zapytał czy prócz wniosków radni dołączyli zaświadczenia? 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odpowiedziała, że sanepid nie wydaje takich 

zaświdczeń. Zaproponowała, aby przejść do porządku obrad. 

 

Następnie w związku z dyskusją Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę Radnemu Robertowi 

Świtalskiemu, aby przestał przerywać i przeszkadzać. 
 

Radny Dariusz Krysik powiedział, że jeśli chodzi o porządek obrad to nie został on 

przegłosowany. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka wyjaśniła, że porządek obrad nie został 

przegłosowany,  ponieważ nikt nie wniósł do niego uwag. 

 

Radny Robert Świtalski zwrócił się zapytaniem do Radcy Prawnego Pani Marzeny 

Sulikowskiej -Kołakowskiej czy porządek obrad powinien być przegłosowany czy nie? 
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Radca Prawny Marzena Sulikowska – Kołakowska wyjaśniła, że zmiana porządku obrad 

wymaga głosowania i przyjęcia bezwzględna większością głosów ustawowego składu rady. 

Jeżeli do zaproponowanego porządku obrad nie ma uwag jest przyjmowany i nie podlega 

głosowaniu. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zarządziła przejście do głosowania nad projektem 

uchwały. 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XX/143/2020 z dnia 26 listopada 2020 roku w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomino na lata 2020 – 2030. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomino na lata 

2020 – 2030. 
wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 13 

PRZECIW 0 oddanych głosów 13 

WSTRZYMAŁO SIĘ 5 nieoddanych głosów 0 

 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław - 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 WIECZOREK  Adam WSTRZRMAŁ SIĘ  
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Ad3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na 
rok 2020. 
Pełny przebieg pkt 3 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 38:25 – 54:30) 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów  
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 4 głosach „za” , 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym”. 

 

Następnie zwróciła się z pytaniem czy są pytanie w sprawie projektu uchwały do Pani 

Skarbnik? 

 

Radny Robert Świtalski zwrócił się pytaniem do Przewodniczącej Komisji Budżetu i 

Finansów Magdaleny Beczak, dlaczego zwołując swoją komisję nie konsultowała z innymi 

przewodniczącymi komisji czy nie należałoby zwołać wspólnego posiedzenia celem pochyleni 

się nad omawianymi projektami uchwał? 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zwróciła uwagę Radnemu Robertowi 

Świtalskiemu, że odbiega od tematu. 

 

Radny Robert Świtalski zadał kolejne pytanie  Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów 

Magdalenie Beczak dlaczego na komisji głosowała „za” pozytywna opinią do projektu 

uchwały? 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Magdalena Beczak zapytała czy 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Samorządu Terytorialnego 

bądź Pan Radny Robert Świtalski będąc jeszcze Przewodniczącym Komisji Kultury, Oświaty i 

Promocji Gminy zapraszali ją jako członka Komisji Rewizyjnej na swoje posiedzenia komisji, 

podczas których poruszano ważne sprawy oświaty czy rolnictwa? Dodała, że nie ma obowiązku 

zapraszania Radnego Roberta Świtalskiego na posiedzenie swojej komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka ponownie zwróciła uwagę Radnemu Robertowi 

Świtalskiemu, że prowadzi dywagacje nie na temat. Poprosiła o pytania do projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2020. 

 

Następnie w  związku z burzliwą dyskusją ogłosiła przerwę obradach (czas: 43:10 – 47:30). 

 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka przystąpiła do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XX/144/2020 z dnia 26 listopada 2020 roku w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2020. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  odczytała podjętą uchwałę. 
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Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Lubomino na rok 2020. 
wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 9 uprawnionych 13 

PRZECIW 0 oddanych głosów 13 

WSTRZYMAŁO SIĘ 4 nieoddanych głosów 0 

 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam ZA 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław - 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 WIECZOREK  Adam WSTRZRMAŁ SIĘ  

 

 

Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Św. Katarzyny Aleksandryjskiej w Lubominie. 
Pełny przebieg pkt 4 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 54:30 - 1:00:00) 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów  
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie 6 głosów „za” . 

 

Radny Dariusz Krysik zapytał na czyj wniosek udziela się dotacji parafii? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że w uzasadnieniu do uchwały jest napisane 

” W dniu 15 lipca 2020 r. Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej p. w. Św. Katarzyny 

Aleksandryjskiej w Lubominie złożył wniosek o przyznanie dotacji ze środków budżetu Gminy 

Lubomino - na dofinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich barokowego ołtarza 

bocznego Św. Katarzyny Aleksandryjskiej - III etap prac - zabiegi biobójcze, konserwacja i 

restauracja górnej części ołtarza". 
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Radny Robert Świtalski  zapytał czy inne parafie też składały takie zapotrzebowanie a jeśli 
tak to z jakim skutkiem? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że taki wniosek złożyła tylko parafia w 

Lubominie. 

Radny Robert Świtalski zapytał dlaczego dotację przyznano w wysokości 10.000,00 zł a nie 

np. 20.000,00 zł. 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że w budżecie gminy na rok 2020 została zaplanowana 

kwota w wysokości 10.000,00 zł. 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka przed przystąpieniem do głosowania odczytała 

projekt uchwały. 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XX/145/2020 z dnia 26 listopada  2020 roku w 

sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Katarzyny Aleksandryjskiej w 

Lubominie. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Katarzyny 

Aleksandryjskiej w Lubominie. 
 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 12 uprawnionych 13 

PRZECIW 0 oddanych głosów 13 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 nieoddanych głosów 0 

 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz ZA 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław - 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian ZA 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 
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14 ŚWITALSKI  Robert ZA 

15 WIECZOREK  Adam ZA 

 
 
Ad.5. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu 
współpracy Gminy Lubomino z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 
których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na rok 2021. 
Pełny przebieg pkt 5 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:00:00  - 1:10:25) 

 

Radny Robert Świtalski wnioskował o przerwę. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że już były dwie przerwy po czym 

przedstawiła wyniki głosowania. Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie przy 4 głosach „za” , 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym”. 

 

Radny Robert Świtalski zapytał dlaczego w przypadku tak ważnej uchwały w sprawie 

współpracy z organizacjami pozarządowymi Komisja Kultury, Oświaty i Promocji Gminy nie 

brała udziału w konsultacjach podczas posiedzenia komisji? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że uchwała została zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu i Finansów w związku z tym, że praktycznie dotyczy ona wysokości kwoty ujętej w 

programie tj. 98,940,00 zł. Program był konsultowany z organizacjami pozarządowymi, 

zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej i jest taki sam jak w roku ubiegłym. W 

programie ujęto trzy główne zadania, które się nie zmieniają. Podczas omawiania budżetu na 

rok 2021 każda komisja będzie miała prawo wypowiedzieć się na temat wysokości kwoty i 

zadań, które są w zakresie jej zainteresowania. 

Radny Dariusz Krysik zapytał jaka kwota w tym roku została wykorzystana przez organizacje 

pozarządowe a jeśli nie została w całości wykorzystana to co z tymi środkami się stało? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że  nie pamięta dokładnie kwoty. Wykorzystano 

środki w granicach 20-30%. Jedynie stowarzyszenie z miejscowości Wapnik wykorzystało 

przyznane środki finansowe. Środki nie wydatkowane na pewno  zostaną wykorzystane. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka przed przystąpieniem do głosowania odczytała 

projekt uchwały. 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XX/146/2020 z dnia 26 listopada  2020 roku w 

sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Lubomino z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia 

Rocznego programu współpracy Gminy Lubomino z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 
wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 13 

PRZECIW 1 oddanych głosów 13 

WSTRZYMAŁO SIĘ 4 nieoddanych głosów 0 

 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław - 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 WIECZOREK  Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 

 

Radny Robert Świtalski wnioskował o przerwę. 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka ponownie poinformowała, że były już ogłoszone 

dwie przerwy. 

 

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej usunięcia 
progu zwalniającego umiejscowionego na drodze gminnej nr 116043N. 
Pełny przebieg pkt 6 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:10:25 -  1 :19:45). 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformował, że Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 3 głosach "za" i 1 głosie 

"wstrzymującym". 
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Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji jakie zadania zostały podjęte? 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zdzisław Naguszewski odczytał 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka przed przystąpieniem do głosowania odczytała 

projekt uchwały. 

 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XX/147/2020 z dnia 26 listopada  2020 roku w 

sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej usunięcia progu zwalniającego umiejscowionego na 

drodze gminnej nr 116043N. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej usunięcia progu zwalniającego 

umiejscowionego na drodze gminnej nr 116043N. 
wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 9 uprawnionych 13 

PRZECIW 0 oddanych głosów 13 

WSTRZYMAŁO SIĘ 4 nieoddanych głosów 0 

 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam ZA 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław - 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 WIECZOREK  Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 
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Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach (czas: 

1:19:45 - 1:36:40) 

 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
Pełny przebieg pkt 7 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:36:40 - 2 :05:25 ). 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że uchwała została ujęta w 

porządku obrad w związku ze złożonym wnioskiem wraz z projektem uchwały przez Klub 

Radnych "Porozumienie Niezależnych". 

Wniosek stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem do Radnej Magdaleny Beczak i Radnego 

Zdzisława Naguszewskiego jaka jest przyczyna, że chcą odwołać z funkcji Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Radnego Damiana Przybyszewskiego? Czy tylko to, że nie chce 

wykonywać poleceń innych? 

Przewodnicząca Klubu "POROZUMIENIE NIEZALEŻNYCH" Magdalena Beczak  
odczytała uzasadnienie Klubu. 

" Zgodnie z art, l8a ust.l ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  w związku z 

paragrafem 22 ust. 1 i 3 Statutu Gminy Lubomino, stanowiącego załącznik do uchwały Nr 

XII/83/2019 Rady Gminy Lubomino z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie uchwalenia statutu 

Gminy Lubomino. Rada Gminy kontroluje działalność Wójta, gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy; w tym celu powołuje komisję rewizyjną. 
W skład komisji rewizyjnej wchodzą radni - w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z 

wyjątkiem radnych pełniących funkcję  przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady. 

Radny Damian Przybyszewski opóźnił prace Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o 

udzielenie bądź nieudzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Lubomino co skutkowało 

niemożnością odbycia sesji absolutoryjnej. Należy również podkreślić fakt , że zgodnie z art. 28 

ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym podczas sesji na której podejmowana jest uchwała Rady 

Gminy w sprawie udzielenia bądź nieudzielenia absolutorium Wójtowi, Rada Gminy rozpatruje 

również raport o stanie gminy. W związku z powyższym nie zwołanie Komisji Rewizyjnej a 

terminie oraz brak opinii w sprawie absolutorium przyczyniło się tym samym do 

uniemożliwienia radnym oraz chętnym mieszkańcom Gminy Lubomino wzięcia udziału w 

debacie nad raportem o stanie Gminy Lubomino za rok 2019. 

Postępowanie obecnego Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Damiana Przybyszewskiego 

obniża autorytet rady w związku z powyższym przedłożyłam niniejszy projekt uchwały na 

podstawie przepisów zgodnie z którymi do kompetencji rady należy powoływanie 

Przewodniczącego Komisji, co rodzi również prawo do odwołania osoby powołanej na tą 
funkcję." 

Radny Robert Świtalski stwierdził, że uzasadnienia Przewodniczącej Klubu 

"POROZUMIENIE NIEZALEŻNYCH" Magdaleny Beczak  nadaje się do "śmietnika". 
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Dodał, że Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka skierowała pismo do radnych   informujące 

że od 15 lipca 2020 roku do 15 sierpnia 2020 roku nastąpi wakacyjna przerwa w pracach Rady 

Gminy. W tym okresie nie będą odbywały się posiedzenia komisji ani sesje rady.  

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwołał komisję zaraz po tym 

terminie. Argumenty przytoczone w odczytanym  uzasadnieniu do uchwały to wszystko 

kłamstwo. 

Dodał, że prosił Radcę Prawną Panią Marzenę Sulikowską - Kołakowską o opinię prawną na 

piśmie, na jakiej podstawie Pani Czaplicka wstrzymała prace rady i od co najmniej dwóch 

miesięcy nie otrzymał żadnej odpowiedzi. 

Radca Prawny Marzena Sulikowska – Kołakowska poinformowała, że radca prawny nie 

pisze opinii na wnioski radnych a jedynie na wniosek Pani Przewodniczącej Rady. Dodała, że 

taką opinię sporządziła. 

Wójt Gminy Andrzej Mazur zabierając głos poinformował, że zgodnie z zasadami, które 

obowiązywały do tego roku po przekazaniu sprawozdania z wykonania budżetu i opinii RIO 

na temat wykonania budżetu Przewodniczący Komisji Rewizyjnej miał obowiązek zwołać 
posiedzenie komisji do 30 czerwca 2020 roku. Ostatnie dokumenty jakie potrzebne były, aby 

taką komisje zwołać Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  otrzymał 7 maja 2020 r. w 

związku z czym nic nie stało na przeszkodzie, aby taka komisję zwołać. Komisja Rewizyjna 

nie została zwołana ani w miesiącu maju ani w czerwcu. Na początku lipca osobiście 

wystosował pismo do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  informując ile czasu ma RIO, 

aby  taką opinię sporządzić i wskazując terminy ostateczne, aby zwołać komisję. Pan 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pomimo kilku próśb nie chciał takiej komisji zwołać. 
Komisję zwołał dopiero 18 sierpnia 2020r.  i jak doliczymy dwa tygodnie czasu na wydanie 

opinii dla RIO w Olsztynie to jest już po terminie.  

W związku z tym, że od dawna czas od 15 lipca do 15 sierpnia był okresem urlopowym dla 

pracowników Urzędu Gminy Lubomino poprosił Panią Przewodniczącą, aby wstrzymać prace 

rady, żeby pracownicy mogli swój czas urlopowy wykorzystać. Pani Przewodnicząca ma prawo 

kierować pracą rady, tak jak to uważa za stosowne. 

Radny Robert Świtalski stwierdził, że radni nie są pracownikami Urzędu Gminy a rada jest 

niezależna od Wójta w związku z czym komisje rady postępują zgodnie z tym co uważają za 

stosowne w ramach obowiązującego prawa i terminów. Wójt Gminy nie wyznacza komisjom 

kiedy mają obradować. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zmieścił się w terminach mimo 

wszystko. Nie mógł zwołać posiedzenia np. 17 lipca 2020 r. bo Pani Czaplicka zarządziła tzw." 

przerwę wakacyjną". Dodał, że brak opinii w sprawie absolutorium związane było z brakiem 

na posiedzeniu jednego członka komisji z opcji Wójta,  co nie jest winą Przewodniczącego 

Komisji. 

Na zakończenie powiedział, iż miał okazję przeglądać materiały z poprzednich sesji kiedy 

jeszcze nie był radnym i przyglądać się pracy innych Przewodniczących Komisji Rewizyjnej 

w związku z czym stwierdza, że Przewodniczący Damian Przybyszewski był najlepszym, 

najbardziej uczciwym i najbardziej niezależnym Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej w 

gminie jaka była za czasów obecnego Wójta . 

Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XX/148/2020 z dnia 26 listopada  2020 roku w 
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sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 7 uprawnionych 13 

PRZECIW 4 oddanych głosów 13 

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 nieoddanych głosów 0 

 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław - 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew WSTRZYMAŁ SIĘ 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytała podjętą uchwałę. 

 

Ad.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
Pełny przebieg pkt 8 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 2:05:25 - 2:11:50). 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poprosiła o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radna Magdalena Beczak zgłosiła kandydaturę Radnego Zbigniewa Stańczyka. Kandydat 

wyraził zgodę. 
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Więcej zgłoszeń nie było w związku z czym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za zamknięciem listy kandydatów głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. WNIOSEK ZOSTAŁ PRZYJĘTY. 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka przeszła do głosowania jawnego imiennego nad 

kandydaturą Radnego Zbigniewa Stańczyka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Czy jesteś za kandydaturą Radnego Zbigniewa Stańczyka 

na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

wynik Głosowanie zakończone  wynikiem :przyjęto 

typ Głosowanie jawne imienne 

większość  zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość status ilość 
ZA 8 uprawnionych 13 

PRZECIW 0 oddanych głosów 1 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 

Wyniki imienne 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK  Magdalena ZA 

2 CHYŻYŃSKI  Adam PRZECIW 

3 CZAPLICKA  Izabela ZA 

4 GRABLEWSKI  Wiesław ZA 

5 KARPIŃSKI  Józef ZA 

6 KRYSIK  Dariusz PRZECIW 

7 LISOWSKI  Tomasz ZA 

8 ŁOSIEWICZ  Jarosław - 

9 NAGUSZEWSKI  Zdzisław ZA 

10 PERDIAN  Andrzej ZA 

11 PRZYBYSZEWSKI  Damian WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 SIENKIEWICZ  Stanisław - 

13 STAŃCZYK  Zbigniew ZA 

14 ŚWITALSKI  Robert PRZECIW 

15 WIECZOREK  Adam PRZECIW 

 

W wyniku głosowania jawnego imiennego Radny Zbigniew Stańczyk został wybrany na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubomino w związku z czym 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odczytał Uchwałę NR XX/1149/2020 z dnia 26 

listopada 2020 roku w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Następnie podziękowała Radnemu Damianowi Przybyszewskiemu za trud i pracę jaką włożył 

w działanie Komisji Rewizyjnej a nowemu Przewodniczącemu Komisji życzyła sukcesów w 

prowadzeniu prac. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
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Ad. 9. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

Pełny przebieg pkt 9 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 2:11:50– 2:50:40). 

 

Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu.   

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zawnioskowała o nieodczytywanie informacji 

przez Pana Wójta. Radni otrzymali informację dwa dni wcześniej w związku z czym mieli czas 

na przygotowanie ewentualnych pytań. 
 

Radny Robert Świtalski stwierdził, że radni zapoznali się z informacją Wójta, ponieważ 
otrzymali ją na e-maila dwa dni wcześniej ale wersję papierowa otrzymali dopiero na sesji. 

Niektórzy mają problemy z internetem i bezpośrednio w trakcie sesji zapoznają się z 

informacją.  Chciałby, aby również mieszkańcy posłuchali co Pan Wójt zrobił przez ostatnie 

dwa miesiące. 

 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że informacja o działalności Wójta 

jest również dostępna w BIP-ie i mieszkańcy mają możliwość zapoznania się z jej treścią. 
 

Radny Robert Świtalski powiedział, że w gminie nie wszyscy mają internet i możliwość 
zapoznania się z informacją. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka „Mieszkańcy nie mają internetu, aby zapoznać się 
z informacją, a mają internet, aby wysłuchać jej na sesji?” Po czym poddała wniosek pod 

głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za wnioskiem głosowało 8 radnych, przeciw – 4, 

wstrzymało się – 1. WNIOSEK ZOSTAŁ PRZYJĘTY. 

 

Radny Adam Chyżyński zapytał czego dotyczy zarządzenie nr 0050.71.2020 w sprawie 

zbycia udziału w budynku mieszkalnym w Białej Woli? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur  odpowiedział, że jest to zasiedlony lokal, który najemca chce 

wykupić. 
 

Radny Adam Chyżyński zapytał o sprzedaż jakiej nieruchomość mowa w zarządzeniu nr 

0050.80.2020? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur  odpowiedział, że gmina ma działkę na sprzedaż w m. Wapnik. 

Było podanie o jej wykup, został ogłoszony przetarg do którego nikt nie przystąpił.  

 

Radny Dariusz Krysik zapytał czy były uwagi przy odbiorze drogi Zagony - Samborek? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur  poinformował, że były drobne uwagi dotyczące np. poszerzenie 

pobocza, które zostały naprawione. 

 



str. 18 

 

Radny Adam Wieczorek zwrócił się z pytaniem jak zakończyła się sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 2 w Ełdytach Wielkich o której mowa w zarządzeniu nr 0050.79.2020 oraz kto 

jest w komisji przetargowej do przeprowadzenia rokowań? 

 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że ogłoszony był I przetarg nieograniczony gdzie 

nie było nabywcy. Teraz również  nie było chętnych w związku z czym przetarg będzie 

ponownie powtórzony. W skład komisji wchodzą zawsze pracownicy urzędu. 

 

Radny Adam Wieczorek zwrócił się z pytaniem w jakim celu zakupiono kwiaty na kwotę 
2.200,00 zł z promocji gminy oraz gdzie one trafiły? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że zakupiono kwiaty celem wsparcia lokalnego 

przedsiębiorcy w związku z zamknięciem cmentarzy na wszystkich świętych. Kwiaty trafiły 

między innymi do kościołów i na klomby. Część kwiatów została zakupiono a część gmina 

otrzymała za darmo. 

 

Radny Adam Wieczorek zapytał czy radni nie powinni dostać zarządzenia 0060.82.2020 w 

sprawie projektu budżetu gminy na rok 2021 do 15 listopada 2020r.? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że do 15 listopada powinna otrzymać Pani 

Przewodnicząca i RIO w Olsztynie. Radni otrzymują projekt budżetu do 20 listopada 2020 r.. 

 

Radny Dariusz Krysik odnośnie pkt6 informacji zapytał co udało się wynegocjować z firmą 
wykonującą torowisko w związku ze szkodami jakie wyrządzili? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że w zamian wynegocjował dobrą cenę za 

kruszywo a po zakończeniu prac będzie się z firmą rozliczał tj.: co zrobili a czego nie jeśli 
chodzi o to co należy do gminy. 

 

Radny Dariusz Krysik odnośnie pkt. 1 informacji zapytał na jakim etapie są prace jeśli chodzi 

o drogę publiczną w miejscowości Ełdyty Małe. 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że są wydzielone działki. Trzeba jeszcze podpisać 
akt notarialny z właścicielem działki. Najlepiej byłoby zamienić się działkami co uniknie 

dodatkowych kosztów. 

 

Radny Dariusz Krysik zwrócił się z pytaniem o sprzedaż jakiej nieruchomości mowa w 

zarządzeniu nr 0050.85.2020? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że chodzi o działkę przy szkole. Nikt jednak nie 

przystąpił do przetargu. 

 

Radny Damian Przybyszewski odnośnie zarządzenia nr 0050.78.2020 zapytał ile podmiotów 

wzięło udział w konsultacjach rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

i co zostało uwzględnione? 
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Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie ma takich informacji przy sobie. Pytanie 

nie dotyczy zarządzenia a konsultacji. Dodał, że jeżeli radny potrzebuje takich informacji musi 

złożyć pismo w tej sprawie do biura rady. Odpowiedź również zostanie udzielona na piśmie. 

 

Radny Adam Wieczorek zwrócił się z pytaniem czy zostały już przeprowadzone przetargi na 

realizację zadań inwestycyjnych w Rogiedlach? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że przetarg w sprawie drogi jeszcze trwa. Drugi 

przetarg na poprawę gospodarki wodno - ściekowej  musi unieważnić w związku z tym, że 

oferty przewyższyły kwotę zabezpieczoną w budżecie gminy.  

 

Radny Robert Świtalski odnośnie pkt. 7 informacji poprosił, aby Pan Wójt przypomniał 

mieszkańcom jakich budynków dotyczy podpisana umowa na modernizację. 
 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że skoro radny wie o jakich budynkach mowa to 

sam może przypomnieć mieszkańcom. 

 

Radny Robert Świtalski zapytał czy termomodernizacja dotyczy Zespołu Szkół w 

Lubominie? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że dokładnej odpowiedzi udzielał już na 

poprzedniej sesji. 

 

Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem czy w umowie zawarta jest likwidacja 

kotłowni znajdującej się w starym budynku szkoły? 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Maria Sienkiewicz poinformowała, że w starym budynku szkoły nie 

ma kotłowni. Kotłownia posiada oddzielne pomieszczenie. 

 

Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem czy stary budynek szkoły będzie nadal 

zasilany olejowo? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że przewidywane są pompy ciepła na stary i nowy 

budynek szkoły. 

 

Radny Zbigniew Stańczyk odnośnie pkt. 14 informacji zapytał jakie wnioski wyciągnięto po 

spotkaniu z mieszkańcami Spółdzielni Mieszkaniowej "MAŁA" w Lubominie? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że spółdzielnia w Ełdytach Wielkich nie chce 

kontenerów do segregacji śmieci tylko worki. Spółdzielnia w Lubominie jest większa i tu trzeba 

będzie próbować segregować odpady poprzez duże pojemniki. Spotkanie było bardziej 

instruktażowe. 

 

Radny Robert Świtalski odnośnie pkt. 13 informacji zapytał jak przebiegało spotkanie w 

sprawie kontroli problemowej zaplanowanej w Urzędzie Gminy Lubomino i co z niego 
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wynika? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że spotkanie odbyło się w trybie zdalnym a  kontrola 

dotyczy systemów teleinformatycznych. Zakres kontroli jest duży ale głównie chodzi o 

zabezpieczenia teleinformatyczne. 

 

Radny Robert Świtalski odnośnie pkt. 15 informacji zapytał czego dotyczy umowa 

współpracy z Firmą Deloitte? 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że chodzi o usługi prawne związane ze 

odzyskiwaniem vat-u z inwestycji z lat ubiegłych. 

 

Radny Robert Świtalski  zwrócił się z pytaniem dlaczego Gmina Lubomino dokonała zwrotu 

nienależnie uzyskanej kwoty części oświatowej subwencji ogólnej za 2017 r. w wysokości 15 

976 zł. o czym mowa w zarządzeniu nr 0050.77.2020r. 

 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że należy oddać to co uznano za nienależnie 

pobrane przez gminę. Dotyczy to dziecka niesłyszącego, które przeszło ze Szkoły Podstawowej 

w Wilczkowie do Gimnazjum w Lubominie. Orzeczenie o niepełnosprawności miało zostać 
wydane  z datą wrześniową w związku z czym w SIO wpisano datę 30 września  a decyzja 

przyszła w październiku. Urząd Kontroli Skarbowej uznał wobec tego, że nie słusznie zostały 

nam przyznane środki finansowe pomimo, że cały rok dziecku była udzielana pomoc. 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad Wójt Gminy Lubomino opuścił 

obrady rady. 

 

 

Ad.10 . Informacje w sprawach bieżących Rady Gminy Lubomino. 
Pełny przebieg pkt 10 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 2:50:40 - 2:56:30). 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że na dzień dzisiejszy nie ma 

żadnych spraw bieżących. Sołtysi i mieszkańcy również nie zgłosili żadnych zagadnień do 

przekazania radnym. Zwróciła się z pytaniem czy radni mają do niej jakieś sprawy? 

 

Radny  Robert Świtalski odczytał pismo z dnia 18.11.2020r. znak: RG.0004.54.2020, które 

Przewodnicząca Rady Gminy Lubomino skierowała  do radnych. 

 

Pismo stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Kolejno odczytał odpowiedź Klubu Radnych "DOBRA ZMIANA" na przesłane  pismo. 

 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Ad.11. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
Pełny przebieg pkt 11 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 2:56:30 - 3:36:30). 
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Radny Damian Przybyszewski zawrócił się z pytaniem do Pana Ireneusza Gołębiewskiego 

pracownika Urzędu Gminy czy był informowany o zanieczyszczeniach drogi w m. Biała Wola? 

 

Pracownik UG Ireneusz Gołębiewski odpowiedział, że był informowany o tym, że 

pracownicy gospodarstwa rolnego, które  znajduje się w miejscowości Biała Wola w trakcie 

poruszania się ciężkimi sprzętami zanieczyszczają drogę. Powiadomiono o tym Zarząd Dróg 

Powiatowych w Lidzbarku Warmiński. Ponadto będąc na objeździe dróg w sprawie wycinki 

drzew z pracownikiem Zarządu Dróg Powiatowych pokazał jak to wygląda. 
 

Radny Dariusz Krysik poinformował, że w otrzymanej odpowiedzi z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich  na temat zwalniacza na drodze przy szkole w Wilczkowie w piśmie widnieje 

miejscowość Wilczęta a nie Wilczkowo. Zapytał  jak ogólnie wygląda sytuacja w tej sprawie, 

czy zostały poczynione jakieś kroki? 

 

Pracownik UG Ireneusz Gołębiewski stwierdził, że pracownik z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich oddział w Elblągu  pisząc pismo popełnił błąd w nazwie miejscowości. 

Postawienie lustra zostało zaopiniowane negatywnie a jeśli chodzi o wysepki na drodze to 

trzeba skierować kolejne pismo. Musi jeszcze się zebrać komisji, która dokona wizji w terenie. 

W przyszłym tygodniu wyśle ponowne pismo w tej sprawie. 
 

Radny Robert Świtalski zapytał czy Przewodnicząca Rady otrzymała opinię dotyczącą 
zarządzonej przez nią przerwy w pracach rady od 15 lipca do 15 sierpnia 2020 roku? Jeśli tak 

to poprosił o przesłanie jej  jeszcze w dniu dzisiejszym na e-maila. 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka odpowiedział, że otrzymała taka opinię. W dniu 

dzisiejszym radny jej nie otrzyma ponieważ biuro rady już nie pracuje. Poprosiła o przesłanie 

na  e-maila adnotacji, że radny chce taką opinię.  
 

Radny Robert Świtalski odczytał pismo z dnia 12.10.2020r., znak: RG.0004.52.2020, które 

Przewodnicząca Rady skierowała do niego na temat przyjętej podczas ostatniej sesji Deklaracji 

Solidarności z Narodem Białoruskim. 
 

Pismo stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Kolejno odczytał odpowiedź jaką udzielił na pismo Przewodniczącej Rady. 
 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Radca Prawny Marzena Sulikowska - Kołakowska  odnośnie odczytanego pisma radnego i 

sytuacji w nim przedstawionej z roku 2014 poinformowała, że 28 listopada 2019 roku obecna 

rada zmieniła Statut Gminy Lubomino. W poprzednim statucie był zapis, że rada może 

podejmować uchwały, deklaracje i stanowiska bez określenia formy w jakiej ma się to 

odbywać. Obecnie obowiązujący statut przewiduje, że rada może podejmować takie akty ale w 

formie uchwały w związku z czym taki projekt uchwały należało przygotować. Zgodnie z § 60 

statuty taki projekt uchwały może przygotować Klub Radnych, komisja, 100 mieszkańców i 

Wójt. W związku z tym, że deklaracja była wnioskiem indywidualnego radnego 

Przewodnicząca Rady uznała , że jest to inicjatywy która powinna zostać sformalizowana 

poprzez projekt uchwały. Deklaracja nie spełnia formalnych warunków określonych w nowym 

statucie Gminy Lubomino. 
 

Radny Damian Przybyszewski zapytał dlaczego na drogach gminnych zostały ustawione 



str. 22 

 

znaki B-5. 
 

Pracownik UG Ireneusz Gołębiewski odpowiedział, że znaki ustawiono w kilku miejscach ze 

względu na to iż są to drogi gruntowe, którymi na skróty poruszają się samochody ciężarowe. 

Miał w tej sprawie także skargi od rolników. Znaki nie dotyczą samochodów odbierających 

mleko od rolników. 

Radny Damian Przybyszewski poinformował, że rolnicy skarżą się iż nie mogą jeździć tymi 

drogami ponieważ ustawione znaki tego zabraniają.  
 

Pracownik UG Ireneusz Gołębiewski poinformował, że pod tymi znakami zostanie jeszcze 

umieszczona tabliczka z napisem:  "nie dotyczy mieszkańców". 
 

Radny Dariusz Krysik zapytał jak skończyła się zgłoszenie odnośnie  niszczenia drogi przez 

wywózkę drzewa na którą jeździł między innymi Radny Jarosław Łosiewicz i Pan Ireneusz 

Gołębiewski 
 

Pracownik UG Ireneusz Gołębiewski wyjaśnił, że Sołtys Sołectwa Różyn zgłosił problem 

dewastacji drogi powiatowej na odcinku Wolnica - Gronowo. Po drodze poruszała się pojazdy 

firmy wykonującej modernizację nawierzchni drogi Gronowo - Zagony. Nawierzchnia 

asfaltowa między Wolnicą a Różyniem nie została uszkodzona. W sposób znaczny została 

zdewastowana droga gruntowa na odcinku Różyn- Gronowo. Zadzwonił więc do kierownika 

budowy, który zajmuje się modernizacją drogi i tego samego dnia gdzie nie gdzie nawierzchnia 

drogi została uzupełniona. Po zakończeniu modernizacji drogi Firma BUDOKOP jest 

zobowiązana przywrócić stan drogi miedzy Różyniem a Gronowem do stanu pierwotnego. 
 

Radny Robert Świtalski zachęcił wszystkich mieszkańców do udziału w akcji "Pod biało-

czerwoną" w której Gmina Lubomino bierze udział.  Kancelaria Prezesa Rady Ministrów 

ufundowała maszty wraz z flagami dla gmin na które oddane zostanie najwięcej głosów. Głosy 

można oddawać do 31 grudnia 2020 roku. Dodał, że Gmina Lubomino przez dłuższy czas była 

na I miejscu w powiecie i bardzo wysoko w województwie. Następnie poinformował jak 

mieszkańcy mogą oddawać głosy na Gminę Lubomino.  

Klub radnych Dobra Zmiana zawsze popierał akcje patriotyczne i jest mocno zaangażowany w 

tą akcję. 
 

Radny Andrzej Perdiana zabierając głos poinformował, że to on zapoczątkował akcję o której 

wspomniał Radny Robert Świtalski. Jest jej liderem i dostaje e-maile w tej sprawie a z tego co 

jest jemu wiadomo radny podszywa się pod tą akcję kolejny raz. Doszły go również słuchy, że 

w Szkole Podstawowej w Wilczkowie również radny chodził i namawiał, żeby głosować na 

niego jako lidera. 
 

Radny Robert Świtalski powiedział, że do niego również przychodzą e-maile w tej sprawie i 

jest takim samym liderem jak Radny Andrzej Perdian. 
 

 

Ad. 12. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy. 
Pełny przebieg pkt 12 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 3:36:30 - 3:37:40). 
 

Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka  poinformowała, że do protokołu nie wpłynęły 

uwagi w związku z czym poddała protokół pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 8 

radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 7 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -1. 

PROTOKÓŁ ZOSTAŁ PRZYJĘTY. 
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Ad.13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lubomino w roku 
szkolnym 2019/2020 w tym o wynikach egzaminu ósmoklasistów.  
Pełny przebieg pkt 13 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 3:37:40 -  3:38:20). 
 

Nie było pytań do informacji. 
 

Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad.14. Zamknięcie obrad. 
Pełny przebieg pkt 14 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 3:38:20 - 3:39:10). 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała zamknięcia 

XX Sesji Rady Gminy Lubomino. 
 

 

 

Protokolant:     Przewodnicząca Rady Gminy 

 

Ilona Basałygo                      Izabela Czaplicka 

 

 


